
 
 

Dirigit a Isabel López Galera, alcaldessa-presidenta de l’Ajuntament de Xixona 

PREGUNTA SOBRE LA NECESSITAT D’INSTAL·LAR MÉS ZONES AMB OMBRA A LES 
PISCINES DEL POLIESPORTIU MUNICIPAL 

 

Joan Arques Galiana, com a portaveu del Grup Municipal de Compromís per Xixona, 

sol·licita que en el següent plenari ordinari es debata i, si escau, es responga a la 

següent 

PREGUNTA PER AL PLENARI 

Exposició de fets 

L’estiu especialment calorós que estem patint està provocant que l’afluència de veïns a 

les piscines del poliesportiu municipal estiga sent molt significativa. 

Tot i que a hores d’ara hi ha diverses zones ombrejades en el recinte, són clarament 

insuficients per a tots els usuaris, sobretot els dissabtes i els diumenges, més encara 

després de l’ombra que s’ha perdut arran de la poda dels dos xops. 

Atesos tots estos motius, Compromís per Xixona presenta les següents 

Preguntes 

Té pensat l’Ajuntament instal·lar més para-sols com els que ja hi ha per a generar més 

zones protegides del sol? 

Han pensat en la possibilitat d’instal·lar una pèrgola o similar que cobrisca parcialment 

la piscina per a xiquets menuts, que a hores d’ara no té ni un mil·límetre d’ombra, per 

a evitar riscos d’insolacions o cremades del sol en els xiquets de bolquers i els pares 

que en tenen cura? 

 

 

Xixona, 7 de juliol de 2015 


